
Tådås väg- och samfällighetsförening 
 

Verksamhetsberättelse för verksamhetsåret 2005-05-01—2006-04-30 
 
Även i år kan konstateras att en del kör för fort och därmed orsakar onödiga skador 
på vägarna. Därigenom ökar kostnaderna för underhåll, risken för olyckor och 
försämrad trivsel. En diskussion och beslut om åtgärder, t ex att återinföra farthinder, 
verkar behövas. 
 
Föreningsmöten 
Årsstämman hölls den 2.7. En nyhet som beslöts efter en motion är att de som 
önskar kan få protokoll via e-post. 
 
Styrelsen 
Styrelsen har haft fem protokollförda möten.  
Beslut har fattats om att förbättra vägen till den blivande avloppsreningsanläggningen 
och anlägga ny väg till Tådås 1:68-1:71, som nu har blivit bebyggda. 
 
Styrelsen har bestått av: 
 
Ordförande  Gunilla Jägemalm 
Kassör  Siv Engdahl 
Sekreterare  Ann Karlsson 
Suppleanter  Per-Åke Berntsson och Olle Karlsson 
 
Väggruppen  
Uppgifterna är att ha en god överblick över vägarnas kondition och föreslå åtgärder 
och förbättringar som kan behövas. Häri ingår att hålla underhållsplanen aktuell och 
att ta in offerter på styrelsens uppdrag. 
I gruppen har ingått Olle Karlsson och Per-Åke Berntsson. 
 
Utförda arbeten 
Under året har det vanliga underhållet med bl a skrapning, kantning, viss 
dikesrensning och vinterväghållning skett. 
 
Slutord 
För att få bättre vägar och hålla nere kostnaderna vore det bra om alla vid behov t ex 
fyllde i håligheter med det grus som finns vid vägarna. Ett enkelt sätt att minska 
underhållsbehovet är också att alla håller hastighetsgränsen. 
 
Styrelsen tackar väggruppen för dess viktiga arbete. 
 
Tådås den 18 juni 2006 
 
Styrelsen 
 


